
 

Protokół 
z zebrania Rady Osiedla Warszewo w dniu 05.07.2018r. 

 
Ad 1 
Przewodniczący stwierdził kworum i otworzył zebranie Rady. Na zebranie stawiło się 9 radnych według listy 
obecności – stanowiącej załącznik nr 1. Na protokolanta wybrano radnego Marcina Szneidera.  
 
Ad 2 
Przeprowadzono głosowanie za przyjęciem protokołu z posiedzenia Rady Osiedla w dn. 07-06-2018. 
Wszyscy radni głosowali “za”. 
 
Ad 3 
Do Rady Osiedla wpłynął wniosek o wydanie opinii ws. włączenia budowy ul. Rafy Koralowej do budżetu 
miasta na 2019 rok. Według części radnych pozytywna opinia ws. jednej konkretnej ulicy będzie 
niesprawiedliwa w stosunku do mieszkańców innych ulic (np. tych pilnie wymagających remontu) oraz wobec 
innych, znacznie pilniejszych potrzeb inwestycyjnych naszego osiedla, które nie mogą zostać zaspokojone z 
powodu ograniczonych środków w budżecie miasta. 
Przeprowadzono głosowanie nad wydaniem pozytywnej opinii: 

● “za” - 2 głosy (Stanisław Pietrusewicz, Małgorzata Cydzik) 
● “przeciw” - 6 głosów (Dariusz Mikołajczyk, Marcin Szneider, Robert Michniewicz, Paweł Kowalski, 

Magdalena Obuchowicz, Rafał Obuchowicz) 
● “wstrzymał się” - 1 głos (Krzysztof Wiśniewski) 

 
Ad 4 
Do Rady Osiedla wpłynął wniosek od Stowarzyszenia “Tenisowy Szczecin” o wydanie opinii ws. dzierżawy 
na okres 3 lat działki nr 7/9 ob. 3208 (pomiędzy osiedlem “Nad Stawem” a budowanym kościołem przy ul. 
Jantarowej. Stowarzyszenie chce wybudować ośrodek sportu i rekreacji, składający się z 3 kortów 
tenisowych (w tym dwa zadaszone), infrastruktury sanitarnej oraz szatni. 
Przeprowadzono głosowanie nad wydaniem pozytywnej opinii: 

● “za” - 4 głosy (Magdalena Obuchowicz, Rafał Obuchowicz, Robert Michniewicz, Paweł Kowalski) 
● “przeciw” - 2 głosy (Marcin Szneider, Stanisław Pietrusewicz) 
● “wstrzymał się” - 3 głosy (Krzysztof Wiśniewski, Dariusz Mikołajczyk, Małgorzata Cydzik) 

 
Ad 5 
Do Rady Osiedla wpłynął wniosek o wydanie opinii ws. dzierżawy działki nr 30/5 ob. 3074 (róg ul. Miejskiej 
/ Poznańskiej). Mieszkańcy ulicy Miejskiej chcieliby przeznaczyć ten teren na zieleń urządzoną. Miejscowy 
plan zagospodarowania przestrzennego dopuszcza w tym miejscu parkingi dla samochodów osobowych 
oraz wygrodzenia do wysokości 0,5 m. Część radnych zauważa, że zgoda na dzierżawę terenu dostępnego 
publicznie może oznaczać swoistą prywatyzację tej przestrzeni i wykluczenie społeczności mieszkańców z 
możliwości jej używania. 
Przeprowadzono głosowanie nad wydaniem pozytywnej opinii: 

● “za” - 0 głosów 
● “przeciw” - 6 głosy (Stanisław Pietrusewicz, Magdalena Obuchowicz, Rafał Obuchowicz, Paweł 

Kowalski, Robert Michniewicz, Krzysztof Wiśniewski) 
● “wstrzymał się” - 3 głosy (Marcin Szneider, Dariusz Mikołajczyk, Małgorzata Cydzik) 

 
Ad 6 
Powrócił temat wydania opinii ws. stacji paliw, która może powstać przy supermarkecie Leclerc przy ul. 
Rostockiej. 
Przeprowadzono głosowanie nad wydaniem pozytywnej opinii: 

● “za” - 7 głosów (Dariusz Mikołajczyk, Robert Michniewicz, Magdalena Obuchowicz, Rafał 
Obuchowicz, Krzysztof Wiśniewski, Stanisław Pietrusewicz, Małgorzata Cydzik) 

● “przeciw” - 0 głosów 
● “wstrzymał się” - 1 głos (Marcin Szneider) 

 
Ad 7 
W związku z sezonem wakacyjnym radni zdecydowali o przerwie w dyżurach Rady do końca sierpnia. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
   Protokolant    Przewodniczący 
Marcin Szneider  Dariusz Mikołajczyk 

 


